
 
PROTOKÓŁ Nr XXXV/2018

z obrad XXXV sesji Rady Miejskiej  w Dzierzgoniu, która odbyła się w dniu 28 lutego 2018 r.
w sali narad Urzędu Miejskiego w Dzierzgoniu.

Ad punktu 1 porządku obrad 

Przewodniczący Rady –  Zbigniew Przybysz o godz. 15:00 otworzył XXXV sesję Rady
Miejskiej w Dzierzgoniu i po powitaniu gości zaproszonych i radnych oświadczył, iż zgodnie z listą
obecności w sesji uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 
15 osób stanowi quorum do podejmowania uchwał. 

W załączeniu lista obecności 
/załącznik nr 1/ 

NIEOBECNI:

1. Sebastian Zieliński – Radny Rady Miejskiej 

Ponadto w sesji brali udział:

1. Elżbieta Domańska – Burmistrz Dzierzgonia
2. Alicja Podlewska – Sekretarz Dzierzgonia
3. Halina Redlin – Skarbnik Dzierzgonia
4. Wojciech Budziński – p.o. Kierownika GK
5. Lech Zieliński- Kierownik RTI
6. Jerzy Sulim – Z-ca Kierownika RTI
7. Magdalena Grodecka – Dyrektor DOK
8. Katarzyna Przybysz – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Dzierzgoniu
9. Koszewska Barbara – Dyrektor Tęczowego Przedszkola
10. Tonkowicz Wiesława – Prezes Zarządu Spółdzielni Mieszkaniowej
11. Ratajczak Aleksander – Prezes Rejonowego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji
12. Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli

W załączeniu listy obecności

/załącznik nr 2-3/

Ad punktu 2 porządku obrad

Przewodniczący Rady przedstawił następujący porządek obrad, który Rada przyjęła jedno-
myślnie:

1) Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2) Przyjęcie ewentualnych zmian zgłoszonych do porządku obrad.
3) Przyjęcie  protokołu  z  XXXIV  sesji  Rady  Miejskiej  w  Dzierzgoniu  z  dnia  

28 grudnia 2017 r.
4) Przedstawienie informacji z działalności Burmistrza Dzierzgonia w okresie między sesjami:

a) przedstawienie informacji – ref. Burmistrz,
b) dyskusja i przyjęcie informacji.
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5) Wnioski i zapytania.
6) Rozpatrzenie  sprawozdania  z  wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych
przez jednostkę samorządu terytorialnego:

a) przedstawienie sprawozdania – ref. Sekretarz,
b) dyskusja i przyjęcie sprawozdania.

7) Rozpatrzenie sprawozdania z działalności Posterunku Policji za rok 2017 w zakresie zapew-
nienia bezpieczeństwa publicznego w gminie Dzierzgoń:

a) przedstawienie sprawozdania – ref. Komendant Policji,
b) dyskusja i przyjęcie sprawozdania.

8) Rozpatrzenie  sprawozdania  z  działalności  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  
w Dzierzgoniu za 2017 rok:

a) przedstawienie sprawozdania – ref. Dyrektor MOPS,
b) dyskusja i przyjęcie sprawozdania.

9) Zatwierdzenie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2018 rok:
a) przedstawienie projektu uchwały– ref. Skarbnik,
b) stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej
c) dyskusja i podjęcie uchwały. 

10) Zatwierdzenie  uchwały  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy
Dzierzgoń na lata 2018-2025:

a) przedstawienie projektu uchwały – ref. Skarbnik,
b) stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
c) dyskusja i podjęcie uchwały.

11) Zatwierdzenie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w 2018 roku na
spłaty wcześniej zaciągniętych kredytów oraz na pokrycie deficytu:

a) przedstawienie projektu uchwały – ref. Skarbnik,
b) stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
c) dyskusja i podjęcie uchwały.

12) Zatwierdzenie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  „Programu  zapobiegania  i  walki  
z  dopalaczami  poprzez  teatr,  muzykę,  taniec,  malarstwo  w  Gminie  Dzierzgoń  do  roku
2020”:

a) przedstawienie projektu uchwały – ref. Sekretarz,
b)stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
c) dyskusja i podjęcie uchwały.

13) Zatwierdzenie uchwały w sprawie nadania tytułu „Honorowy Obywatel gminy Dzierzgoń”
Panu Doktorowi Chrystianowi Meyl:

a) przedstawienie projektu uchwały – ref. Sekretarz,
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b)przedstawienie opinii o kandydacie – ref. Z-ca Kapituły
c) stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
d)dyskusja i podjęcie uchwały.

14) Zatwierdzenie uchwały w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla gminy Dzierzgoń” Panu
Januszowi Namenanikowi:

a) przedstawienie projektu uchwały – ref. Sekretarz,
b)przedstawienie opinii o kandydacie – ref. Z-ca Kapituły
c) stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
d)dyskusja i podjęcie uchwały.

15) Zatwierdzenie  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Rady  Miejskiej  w  Dzierzgoniu  
z dnia 10 maja 2012 r. XIV/146/2012 w sprawie uchwalenia Statutu Miejskiego Ośrodka
Pomocy Społecznej w Dzierzgoniu:

a) przedstawienie projektu uchwały – ref. Dyrektor MOPS,
b)stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
c) dyskusja i podjęcie uchwały.

16) Zatwierdzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  Porozumienia  Międzygminnego  
z Gminą Tczew w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Tczew wykonywania zadania wła-
snego Gminy Dzierzgoń w zakresie utrzymania składowisk i unieszkodliwienia odpadów:

a) przedstawienie projektu uchwały – ref. p.o. Kierownik GK,
b) stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
c) dyskusja i podjęcie uchwały.

17) Zatwierdzenie uchwały w sprawie określania  zasad udzielania dotacji celowej na prace kon-
serwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabyt-
ków:

a) przedstawienie projektu uchwały – ref. p.o. Kierownik GK, 
b) stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
c) dyskusja i podjęcie uchwały.

18) Wyrażenie zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego położonego w Dzierzgoniu przy ulicy 1
Maja  wraz  z  oddaniem  w  użytkowanie  wieczyste  udziału  w  gruncie  
i na udzielenie bonifikaty:

a) przedstawienie projektu uchwały – ref. p.o. Kierownik GK,
b) stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
c) dyskusja i podjęcie uchwały.

19) Wyrażenie  zgody  na  sprzedaż  lokalu  mieszkalnego  położonego  w  Dzierzgoniu  
przy  ulicy  Okrzei  wraz  z  oddaniem  w  użytkowanie  wieczyste  udziału  w  gruncie  
i na udzielenie bonifikaty:

a)  przedstawienie projektu uchwały – ref. p.o. Kierownik GK,
b) stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
c) dyskusja i podjęcie uchwały.
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20) Wyrażenie  zgody  na  sprzedaż  lokalu  mieszkalnego  położonego  w  Dzierzgoniu  
przy ulicy Żurawiej wraz z udziałem w gruncie i na udzielenie bonifikaty:

a)  przedstawienie projektu uchwały – ref. p.o. Kierownik GK,
b) stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
c) dyskusja i podjęcie uchwały.

21) Wyrażenie  zgody  na  sprzedaż  lokalu  mieszkalnego  położonego  w  Dzierzgoniu
 przy ulicy Żurawiej wraz z udziałem w gruncie i na udzielenie bonifikaty:

a)  przedstawienie projektu uchwały – ref. p.o. Kierownik GK,
b) stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
c) dyskusja i podjęcie uchwały.

22) Wyrażenie  zgody  na  sprzedaż  lokalu  mieszkalnego  położonego  w  Miniętach
 wraz z udziałem w gruncie i na udzielenie bonifikaty:

a) przedstawienie projektu uchwały – ref. p.o. Kierownik GK,
b) stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
c) dyskusja i podjęcie uchwały.

23) Zatwierdzenie uchwały w sprawie komunalizacji mienia Skarbu Państwa:

a) przedstawienie projektu uchwały – ref. p.o. Kierownik GK,
b) stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
c) dyskusja i podjęcie uchwały.

24) Wyrażenie zgody na nieodpłatne przejęcie przez Gminę Dzierzgoń prawa własności nieru-
chomości od Krajowego Ośrodka Wspierania Rolnictwa: 

a) przedstawienie projektu uchwały – ref. p.o. Kierownik GK,
b)stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
c) dyskusja i podjęcie uchwały.

25) Wyrażenie zgody na nieodpłatne przejęcie przez Gminę Dzierzgoń prawa własności nieru-
chomości gruntowej położonej w Dzierzgoniu:

a) przedstawienie projektu uchwały – ref. p.o. Kierownik GK,
b)stanowiska Komisji Stałych Rady Miejskiej,
c) dyskusja i podjęcie uchwały.

26) Stanowisko Rady Gminy – odnośnie harmonogramu wdrażania kolejnych etapów przebudo-
wy drogi wojewódzkiej nr 515:

a) przedstawienie sprawy – ref. Burmistrz
b)dyskusja i podjęcie stanowiska

27) Odpowiedzi na wnioski i zapytania.
28) Wolne wnioski radnych.
29) Komunikaty Przewodniczącego Rady.
30) Zamknięcie sesji.
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony porządek obrad, który Rada
przyjęła jednomyślnie. W głosowaniu brało udział 14 radnych.

Ad punktu 3 porządku obrad 

Protokół z XXXIV sesji Rady Miejskiej w Dzierzgoniu z dnia 28 grudnia2018 r. Rada
Miejska w Dzierzgoniu przyjęła jednomyślnie.

Ad punktu 4 porządku obrad

Burmistrz –  Elżbieta Domańska przedstawiła informację z działalności za okres między
sesjami, tj. od 25 grudnia 2017 do dnia 23 lutego 2018 r.

/załącznik nr 4/

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawioną informację, którą Rada przyjęła
jednomyślnie. W głosowaniu brało udział 14 radnych.

Ad punktu 5 porządku obrad 
Ryszard Świder  zapytał  jak wygląda kwestia  napraw gwarancyjnych w remizie  oraz jak

wygląda  rozliczenie  projektu  PSZOK?   Zapytał  Pani  Sekretarz  czy  prośba  odnośnie  większej
transparentności głosowania na budżet obywatelski zostanie spełniona? 

Dariusz Miszczuk zapytał czy są szanse na utworzenie żłobka w naszej gminie oraz czy  
są szanse na większe monitorowanie miasta Dzierzgoń?

Zbigniew  Przybysz  zapytał  jak  wygląda  współpraca  z  Ośrodkiem Zdrowia  i  czy  w  tej
kwestii coś się zmieniło?

Ad punktu 6 porządku obrad 

a) rozpatrzenie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych
stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez jednostkę samorządu
terytorialnego – ref. Sekretarz

/załącznik nr 5/

Rada Miejska w Dzierzgoniu jednomyślnie przyjęła powyższe sprawozdanie.

Ad punktu 7 porządku obrad

a) rozpatrzenie sprawozdania z działalności Posterunku Policji za rok 2017 w zakresie 
zapewnienia bezpieczeństwa publicznego w gminie Dzierzgoń 

                                                                                                                                       /załącznik nr 6/
b)

Ryszard Świder – podjął temat odnośnie salonu gier, który się pojawił w naszym mieście i jest
czynny  prawdopodobnie  całą  dobę.  Zapytał  jakie  policja  ma  narzędzia  w  myśl  ustawy,  która
obowiązuje, np. wejścia do takiego lokalu, który w pewien sposób zabezpiecza się przed wejściem
ludzi  prosto  z  ulicy,  wchodzą  tylko  te  osoby,  które  są  uzależnione  od  hazardu.  Jakie  macie
możliwości w takim przypadku?

Komendant Policji – w odpowiedzi na podjęty temat, stwierdził, iż w większości przypadków 
są to lokale zamknięte, wchodzi się na hasło lub inny określony znak. Dodał, iż dzięki  współpracy
z Krajową Administracją Skarbową w ubiegłym roku zostały zlikwidowane jednostki, które taki
proceder uprawiały. W obecnej chwili nie mogę podać szczegółów ani konkretnego terminu, ale już
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zostały podjęte działania odnośnie likwidowania kolejnych takich instytucji. 
Andrzej Pskiet – złożył podziękowania Policji za dotychczasowe działania w tym zakresie.

Rada Miejska w Dzierzgoniu jednomyślnie przyjęła powyższe sprawozdanie.

Ad punktu 8 porządku obrad

a) rozpatrzenie  sprawozdania  z  działalności  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  
w Dzierzgoniu za 2017 rok – ref. Dyrektor MOPS

     /załącznik nr 7/

Rada Miejska w Dzierzgoniu jednomyślnie przyjęła powyższe sprawozdanie.

Ad punktu 9 porządku obrad

a) zatwierdzenie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2018 rok – ref. Skarbnik
                                                                                                                                      /załącznik nr 8/
Dyskusji nie było.
Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  przedstawiony  projekt  zatwierdzenia  uchwały  
w sprawie zmiany budżetu gminy na 2018 rok Rada podjęła jednomyślnie. W głosowaniu brało
udział 14 osób.

W załączeniu uchwała Nr XXXV/293/2018.                        
                                                                                                                                       /załącznik nr 9/
Ad punktu 10 porządku obrad

a) zatwierdzenie  uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Dzierzgoń na lata 2018-2025 - ref. Skarbnik
                                                                                                                   /załącznik nr 10/

Dyskusji nie było.
Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  przedstawiony  projekt  zatwierdzenia  uchwały  
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dzierzgoń na lata 2018-2025 Rada
podjęła jednomyślnie. W głosowaniu brało udział 14 osób.

W załączeniu uchwała Nr XXXV/294/2018.                        
                                                                                                                                      /załącznik nr 11/
Ad punktu 11 porządku obrad

a) przedstawienie  projektu  uchwały w sprawie  zaciągnięcia  kredytu  długoterminowego w 2018
roku na spłaty wcześniej zaciągniętych kredytów oraz na pokrycie deficytu – ref. Skarbnik.
                                                                                                                                     /załącznik nr 12/
Dyskusji nie było.
Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  przedstawiony  projekt  zatwierdzenia  uchwały  
w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w 2018 roku na spłaty wcześniej zaciągniętych
kredytów  oraz  na  pokrycie  deficytu  Rada  podjęła  jednomyślnie.  W głosowaniu  brało  udział  
14 osób.

W załączeniu uchwała Nr XXXV/295/2018.                        
                                                                                                                                     /załącznik nr 13/
Ad punktu 12 porządku obrad
a) przedstawienie   projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  „Programu  zapobiegania  i  walki  
z  dopalaczami  poprzez  teatr,  muzykę,  taniec,  malarstwo w Gminie  Dzierzgoń do roku 2020”  

6



– ref. Sekretarz
                                                                                                                                     /załącznik nr 14/
Dyskusji nie było.
Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  przedstawiony  projekt  zatwierdzenia  uchwały  
w sprawie przyjęcia ”Programu zapobiegania i walki z dopalaczami poprzez teatr, muzykę, taniec,
malarstwo w Gminie Dzierzgoń do roku 2020” Rada podjęła jednomyślnie. W głosowaniu brało
udział 14 osób.

W załączeniu uchwała Nr XXXV/296/2018.                        
                                                                                                                                     /załącznik nr 15/

Ad punktu 13 porządku obrad

a) przedstawienie projektu uchwały w sprawie nadania tytułu „Honorowy Obywatel  gminy
Dzierzgoń” Panu Doktorowi Chrystianowi Meyl – ref. Sekretarz

                                                                                                                                     /załącznik nr 16/
Dyskusji nie było.
Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  przedstawiony  projekt  uchwały  
w sprawie nadania tytułu „Honorowy Obywatel gminy Dzierzgoń” Panu Doktorowi Chrystianowi
Meyl Rada podjęła jednomyślnie. W głosowaniu brało udział 14 osób.

W załączeniu uchwała Nr XXXV/297/2018.                        
                                                                                                                                     /załącznik nr 17/

Ad punktu 14 porządku obrad

a) przedstawienie projektu uchwały w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla gminy Dzierzgoń”
Panu Januszowi Namenanikowi – ref. Sekretarz
                                                                                                                                     /załącznik nr 18/
Dyskusji nie było.
Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  przedstawiony  projekt  uchwały  
w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla gminy Dzierzgoń” Panu Januszowi Namenanikowi Rada
podjęła jednomyślnie. W głosowaniu brało udział 14 osób.

W załączeniu uchwała Nr XXXV/298/2018.                        
                                                                                                                                     /załącznik nr 19/

Ad punktu 15 porządku obrad

a) przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały rady Miejskiej  w Dzierzgoniu  
z dnia 10 maja 2012 r. XIV/146/2012 w sprawie ustalenia Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy
Społecznej w Dzierzgoniu – ref. Dyrektor MOPS
                                                                                                                                     /załącznik nr 20/
Dyskusji nie było.
Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  przedstawiony  projekt  uchwały  
w sprawie zmiany uchwały Rady miejskiej w Dzierzgoniu z dnia 10 maja 2012 r. XIV/146/2012 
w sprawie ustalenia Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dzierzgoniu Rada podjęła
jednomyślnie. W głosowaniu brało udział 14 osób.

W załączeniu uchwała Nr XXXV/299/2018.                        
                                                                                                                                     /załącznik nr 21/

7



Ad punktu 16 porządku obrad

a) przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmiany Porozumienia Międzygminnego z Gminą
Tczew w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej  Tczew wykonywania zadania własnego Gminy
Dzierzgoń  w  zakresie  utrzymania  składowisk  i  unieszkodliwienia  odpadów
 – ref. p.o. Kierownik GK
                                                                                                                                     /załącznik nr 22/
Dyskusji nie było.
Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  przedstawiony  projekt  uchwały  
w sprawie zmiany Porozumienia Międzygminnego z Gminą Tczew w sprawie powierzenia Gminie
Miejskiej  Tczew  wykonywania  zadania  własnego  Gminy  Dzierzgoń  w  zakresie  utrzymywania
składowisk i unieszkodliwienia odpadów Rada podjęła jednomyślnie. W głosowaniu brało udział  
14 osób.

W załączeniu uchwała Nr XXXV/300/2018.                        
                                                                                                                                     /załącznik nr 23/

Ad punktu 17 porządku obrad

a) przedstawienie projektu uchwały w sprawie określania zasad udzielania dotacji celowej na 
prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do reje-
stru zabytków 
– ref. p.o. Kierownik GK

                                                                                                                                     /załącznik nr 24/
Dyskusji nie było.
Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  przedstawiony  projekt  uchwały  
w sprawie określania zasad udzielania dotacji  celowej na prace konserwatorskie,  restauratorskie
i  roby  budowlane  przy  zabytku  wpisanym do  rejestru  zabytków  Rada  podjęła  jednomyślnie.  
W głosowaniu brało udział 14 osób.

W załączeniu uchwała Nr XXXV/301/2018.                        
                                                                                                                                     /załącznik nr 25/

Ad punktu 18 porządku obrad

a) przedstawienie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkal-
nego wraz z oddaniem w użytkowanie wieczyste udziału w gruncie i na udzielnie bonifikaty

– ref. p.o. Kierownik GK
                                                                                                                                     /załącznik nr 26/
Dyskusji nie było.
Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  przedstawiony  projekt  uchwały  
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego wraz z oddaniem w użytkowanie
wieczyste  udziału  w  gruncie  i  na  udzielenie  bonifikaty  Rada  podjęła  jednomyślnie.  
W głosowaniu brało udział 14 osób.

W załączeniu uchwała Nr XXXV/302/2018.                        
                                                                                                                                     /załącznik nr 27/

A d punktu 19 porządku obrad
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a) przedstawienie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkal-
nego wraz z oddaniem w użytkowanie wieczyste udziału w gruncie i na udzielenie bonifika-
ty  
– ref. p.o. Kierownik GK

                                                                                                                                     /załącznik nr 28/
Dyskusji nie było.
Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  przedstawiony  projekt  uchwały  
w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego wraz z oddaniem w użytkowanie
wieczyste  udziału  w  gruncie  i  na  udzielenie  bonifikaty  Rada  podjęła  jednomyślnie.  
W głosowaniu brało udział 14 osób.

W załączeniu uchwała Nr XXXV/303/2018.                        
                                                                                                                                     /załącznik nr 29/
Ad punktu 20 porządku obrad

a) przedstawienie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego
wraz z udziałem w gruncie i na udzielenie bonifikaty – ref. p.o. Kierownik GK
                                                                                                                                     /załącznik nr 30/
Dyskusji nie było.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały w sprawie wyrażenia
zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego wraz z udziałem w gruncie i na udzielenie bonifikaty Rada
podjęła jednomyślnie. W głosowaniu brało udział 14 osób.

W załączeniu uchwała Nr XXXV/304/2018.                        
                                                                                                                                     /załącznik nr 31/

Ad punktu 21 porządku obrad

a) przedstawienie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego
wraz udziałem w gruncie i na udzielenie bonifikaty – ref. p.o. Kierownik GK
                                                                                                                                    /załącznik nr  32/
Dyskusji nie było.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały w sprawie wyrażenia
zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego wraz z udziałem w gruncie i na udzielenie bonifikaty Rada
podjęła jednomyślnie. W głosowaniu brało udział 14 osób.

W załączeniu uchwała Nr XXXV/305/2018.                        
                                                                                                                                     /załącznik nr 33/

Ad punktu 22 porządku obrad

a) przedstawienie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego
wraz udziałem w gruncie i na udzielenie bonifikaty – ref. p.o. Kierownik GK
                                                                                                                                     /załącznik nr 34/
Dyskusji nie było.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały w sprawie wyrażenia
zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego wraz z udziałem w gruncie i na udzielenie bonifikaty Rada
podjęła jednomyślnie. W głosowaniu brało udział 14 osób.

W załączeniu uchwała Nr XXXV/306/2018.                        
                                                                                                                                     /załącznik nr 35/
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Ad punktu 23 porządku obrad

a)  przedstawienie  projektu  uchwały  w  sprawie  komunalizacji  mienia  Skarbu  Państwa
 – ref. Kierownik GK
                                                                                                                                     /załącznik nr 36/
Dyskusji nie było.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały w sprawie komunali-
zacji  mienia  Skarbu  Państwa  Rada  podjęła  jednomyślnie.  W  głosowaniu  brało  udział  
14 osób.

W załączeniu uchwała Nr XXXV/307/2018.
                                                                                                                                     /załącznik nr 37/

Ad punktu 24 porządku obrad

a) przedstawienie projektu uchwały na nieodpłatne przejęcie przez Gminę Dzierzgoń prawa
własności nieruchomości od Krajowego Ośrodka Wspierania Rolnictwa – ref. p.o. Kierow-
nik GK

                                                                                                                                     /załącznik nr 38/

Dyskusji nie było. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały na nieodpłatne prze-
jęcie przez Gminę Dzierzgoń prawa własności nieruchomości od Krajowego Ośrodka Wspierania
Rolnictwa Rada podjęła jednomyślnie. W głosowaniu brało udział 14 osób.

W załączeniu uchwała Nr XXXV/308/2018.
                                                                                                                                     /załącznik nr 39/

Ad punktu 25 porządku obrad

a) przedstawienie projektu na nieodpłatne przejęcie przez Gminę Dzierzgoń prawa wła-
sności nieruchomości gruntowej położonej w Dzierzgoniu – ref. p.o. Kierownik GK

                                                                                                                                     /załącznik nr 40/

Dyskusji nie było.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawiony projekt uchwały na nieodpłatne prze-
jęcie  przez  Gminę  Dzierzgoń  prawa  własności  nieruchomości  gruntowej  położonej  
w Dzierzgoniu Rada podjęła jednomyślnie. W głosowaniu brało udział 14 osób.

W załączeniu uchwała Nr XXXV/309/2018.
                                                                                                                                     /załącznik nr 41/

Ad punktu 26 porządku obrad

Stanowisko Rady Gminy – odnośnie harmonogramu wdrażania kolejnych etapów przebudowy dro-
gi wojewódzkiej nr 515 – ref. Burmistrz
                                                                                                                                     /załącznik nr 42/

Rada Miejska w Dzierzgoniu jednomyślnie przyjęła powyższe Stanowisko Rady Gminy.
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Ad punktu 27 porządku obrad
1) Jerzy Sulim – odniósł się do budynku remizy strażackiej,  który w ubiegłym roku został

przebudowany i oddany do użytku. Powiedział, iż zgodnie z zawartą umową z wykonawcą
jest objęty trzyletnią gwarancją, więc wszelkie usterki jakie się pojawiły lub pojawią będą 
w tym okresie naprawiane w ramach gwarancji. Do tej pory pojawiły się drobne usterki,
które  zostały  usunięte  lub  przesunięte  na  czas  lepszych  warunków  atmosferycznych.
Wczesną wiosną po ustaniu mrozów jest zaplanowany przegląd gwarancyjny, skrupulatny,
kompleksowy przez Inspektora Nadzoru. 
Burmistrz – poinformowała, iż rozliczenie PSZOK-u są w trakcie weryfikacji i rozliczeń,
30stycznia zostały złożone wnioski o płatność.
Sekretarz  –  powiedziała,  że  budżet  obywatelski  jest  przygotowany,  o  północy  można
rozpocząć głosowanie i na tej stronie pojawi się okienko „wyniki głosowanie” gdzie będzie
można zobaczyć wyniki głosowania.

2) Burmistrz  –  poinformowała,  iż  temat  żłobka  w  Dzierzgoniu  jest  na  etapie  analizy,  
bo  wszystko  zależy  od  ilości  dzieci.  Zastanawiamy  się  nad  utworzeniem  oddziałów
przedszkolnych w Szkole Podstawowej w Dzierzgoniu, zwalniając miejsce w przedszkolu
dla  najmłodszych  dzieci.  W  odniesieniu  do  tematu  monitoringu  w  naszej  gminie,
powiedziała,  że  będzie  można  wrócić  do  tego  tematu  jak  pojawi  się  internet
szerokopasmowy. Na obecną chwilę będzie zrobiony przegląd tych kamer, które  posiadamy.

3) Elżbieta Domańska w odpowiedzi na pytanie Przewodniczącego Komisji poinformowała,  
iż  rozmowy  ze  Spółką  Partnerską  Lekarską  w  Dzierzgoniu  są  na  etapie  omówieni
i uzgodnień.  

Ad punktu 28 porządku obrad

Andrzej Pskiet – zwrócił się do Przewodniczącego Rady i odniósł się do zarzutu w sprawie
Komisji, której jest przewodniczącym. Przypomniał, że Komisje są wewnętrznym organem Rady 
i zadania, którymi się zajmują zostały przypisane poszczególnym komisją przez uchwałę z 2010
roku. Komisja opiniuje materiały dotyczące inwestycji gospodarczych, tak samo każda komisja ma
zakres  swoich  działań.  Zarówno  komisja  jak  i  członkowie  komisji  oraz  wszyscy  radni  mają
inicjatywę uchwałodawczą i przykro mi było słuchać jak Pan Przewodniczący miał uwagi odnośnie
mojej komisji, bo nigdy Przewodniczący na naszej komisji nie był. Wiele razy zwracałem uwagę, że
nie stać naszej gminy z własnych środków na jakikolwiek rozwój. Ja na dzisiaj powiem, że jeśli
osiągniemy 1/3 środków inwestycyjnych co poprzednia rada to będzie dobrze. Ten rok jest rokiem
cudów, bo jest to okres wyborczy, chciałbym aby każdy rok taki był. Sam dwukrotnie składałem dwa
wnioski,  jeden przeszedł,  a  drugi  jest  zamrożony.  Nie można mówić  ,  że  jest  mało inwestycji,  
bo przecież plan pracy przedstawia nam Pani Burmistrz, a rada zgodnie z art. 30 go zatwierdza lub
nie. Istnieje też Strategia rozwoju Gminy na lata 2014-2020 i radziłbym tam zajrzeć. Dla mnie też
jest demagogią wypowiadając słowa, że dużo zostało zrobione, bo ja mam takie wrażenie, że mało
zostało  zrobione  z  własnych  środków,  najłatwiej  jest  wydawać.  Sztuką  jest  pozyskać  środki  
z  zewnątrz  i  chciałbym aby Pan takich słów do mojej  komisji  nie  wypowiadał,  bo każdy może
zgłosić  wniosek.  Komisja  Rozwoju  rozpatrywała  wiele  razy  wnioski  zwłaszcza  ze  środków
pozyskiwanych z zewnątrz. Nigdy nie zaopiniowaliśmy negatywnie żadnego wniosku dotyczącego
rozwoju  przedstawionego  przez  panią  Burmistrz.  Drugą  sprawą,  która  mi  się  nie  podoba
stwierdzenie,  że  „jesteśmy  biedną  gminą”,  jesteśmy  gminą  taką  jaką  jesteśmy,  a  o  naszym
bogactwie świadczą jej mieszkańcy. Panie Przewodniczący sam Pan jest przedsiębiorcą i to bardzo
dobrym przedsiębiorcą,  ja Pana podziwiam za to co Pan osiągnął,  co Pan robi.  Dlaczego pan
wiedząc  o  problemach  przedsiębiorców  nie  zgłosił  żadnego  wniosku? Radny  zapytał  Pani
Burmistrz: Ilu przedsiębiorców zgłosiło się do pani z problemami dotyczącymi ich rozwoju?

Zbigniew Przybysz – stwierdził, że chodziło mu tylko o zmianę nazwy, ponieważ ta komisja
po ładnej  nazwie,  nie  zajmuje się rozwojem gospodarczym,  tylko budżetem. Dodał,  że  w jego
rozumieniu  Komisja  Rozwoju  Gospodarczego  powinna  rozmawiać,  zajmować  się,  spotykać  
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i określać kierunki rozwoju. Ta komisja nie spotyka się z przedsiębiorcami nie rozmawia, analizuje
tylko wydatki, przychody i koszty, dlatego powinna nazywać się Komisją Budżetu. To nie było nic
uwłaszczającego, natomiast stwierdzenie faktu,  że ta komisja zajmuje się wyłącznie budżetem.  
To nie jest Komisja Rozwoju tylko Komisja Budżetu.

Mirosław Szmigiel – zawnioskował o zweryfikowanie naprawy drogi w Bągarcie2 i drogi
Tartacznej.

Ad punktu 29 porządku obrad
Burmistrz poinformowała, że 7 kwietnia br. obchodzimy 730 – lecie miasta Dzierzgoń i z tej

okazji zaprosiła wszystkich na uroczystą sesję.

Ad punktu 30 porządku obrad
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady –  Zbigniew Przybysz o godz. 16:30
zamknął XXXV sesję Rady Miejskiej w Dzierzgoniu.

Protokołowała:                                                                           Przewodniczący Rady:

Agnieszka Gumuła                      Zbigniew Przybysz
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